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Hem entrat un seguit de preguntes pel PSC sobre el nostre barri, 
Finestrelles i de les quals us adjuntem una còpia. Totes fan referència a 
reivindicacions i millores que durant molt de temps hem estat reclamant a 
l’equip de govern i que encara no estan resoltes. 
 
Quina opinió en té el vostre grup sobre la situació i l’estat de Finestrelles? 
 
Tenim pendent una reunió amb l’ajuntament per resoldre aquests temes. 
Ens agradaria molt que tots els grups de l’oposició hi fóssiu presents. 
  
Vindreu a aquesta reunió? L’AAVV de Finestrelles us hi convida. 
 
ERC 
 
Bé, sense cap mena de dubtes, en diverses ocasions, Esquerra ja ha 
manifestat que Finestrelles és el barri més degradat d’Esplugues en el seu 
conjunt. A més, hi hem d’afegir que és també el barri més agredit, fins que no 
es perpetri l’àrea residencial estratègica de Montesa, com a mínim des del punt 
de vista del desenvolupament urbanístic. 
 
Els diversos regidors de barri, figura que hauria de servir per resoldre 
problemes, no ha estat una figura eficaç, ni quan el regidor de barri tenia el 
rang de tinent d’alcalde i portaveu del grup municipal socialista, ni ara, almenys 
pel que sembla.  
 
Un exponent clar de la desídia municipal és Cal Suís, un equipament del que 
l’equip de govern de l’Ajuntament d’Esplugues sembla haver-se oblidat per 
complet, com si no existís, correm un estúpid vel sobre la casa abans d’intentar 
trobar una solució satisfactòria per a totes les parts. Usuaris i usuàries de Cal 
Suís, Associació de Veïns i Veïnes de Finestrelles i el propi Ajuntament. De fet 
ara ens acaben de donar una altra mostra, vull dir que us acaben d’enviar a tot 
el veïnat dels barris de Finestrelles, La Miranda i Ciutat Diagonal a comprar a 
Barcelona o a Sant Just, perquè de fet, per accedir al Centre, resulta que no hi 
compteu ni tan sols per a les zones verdes. 
 
Per parlar de la situació de Finestrelles voldria fer un símil sorneguer. Disculpin 
que m’ho prengui amb humor, però quan dieu que el carrer Traginers està mal 
pavimentat o parleu d’un jardí botànic, veig que vosaltres també us ho preneu 
de bon humor, per molt emprenyats que estigueu. Permeteu-me doncs que us 
digui que Finestrelles està molt millor que fa uns anys el Prat de Llobregat, 
ciutat històricament assetjada per terra, mar i aire. Finestrelles té la sort de no 
haver de suportar ni l’expansió d’un port ni l’impacte d’un aeroport, per tant, a 



Finestrelles esteu de sort, ja que si fóssiu un barri pla o amb façana marítima 
serien capaços de posar-vos un aeroport o un port per acabar amb l’harmonia 
de la que ara gaudiu, millor dit, gaudiríeu, si no fos pel Pla Caufec , Sant Joan 
de Déu, l’hotel Abba Garden i l’equip de govern socialista de l’Ajuntament 
d’Esplugues. 
 
Carrers sense asfaltar, carrers mal cuidats en el seu conjunt, mal il·luminats, 
suportant les molèsties que genera un hospital importantíssim per a l’àrea 
metropolitana, un pla especulatiu com el de Caufec, i la darrera agressió que 
encara no ha arribat però arribarà, del Pla Finestrelles Nord, que acabarà de 
desgraciar un barri fronterer amb el no res, ja que teniu 3 entrades i sortides 
que estan al servei de Barcelona, amb un transport públic deficient per no dir 
miserable, i una nul·la voluntat política de posar fi a tant desgavell per part del 
govern municipal de torn. 
 
Per mostra un botó. Com espluguí, sento vergonya d’anomenar plaça Pau Vila, 
un eminent geògraf, a aquell descampat #(02:41), sobretot m’avergonyeixo 
tenint en compte que vaig tenir el privilegi de conèixer el seu fill, Marc Aureli 
Vila, mort no fa pas massa anys.  
 
Sobre sí vindrem a la reunió o no vindrem, la resposta és clara: Vindrem com 
sempre que ens heu convidat hem fet. Ara bé, vindrem sense excessives 
esperances de trobar solucions, ja que l’equip de govern acostuma a confondre 
les paraules diàleg amb monòleg, i participació amb submissió, fet que 
comporta que sigui difícil arribar a solucions pactades, ja que la gent de 
Finestrelles no acostuma a ser submisa i ignora que estigui disposada a sentir 
monòlegs ni sermons buits. 


